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Protokoll fört vid medlemsmöte med SPF Seniorerna Tingsryd Östra torsdagen den      
20:de oktober kl. 13:00 på Rävamålet 2.0 i Rävemåla.
Närvarande: 47 medlemmar.

Mötet föregicks av ett besök kl. 11:00 hos Hästak AB, hästuppfödare i Rörshult. Anders 
Kjellsson tog emot och berättade om arbetet att föda upp hästar och visade företagets fina 
stallar.

1.  Mötet öppnades av Barbro Wihlborg Hägg som hälsade alla välkomna. 

2 . Dagordningen godkändes.

3.  Lars-Göran Johansson rapporterade att vi nu är 247 medlemmar i föreningen och att vi har
     en god ekonomi.
 
4.  Under pandemin förlorade SPF Sverige många medlemmar. Runt en tredjedel av dessa 
     har kommit tillbaka som medlemmar. SPF har nu startat en värvningskampanj för att få 
     tillbaka tappat medlemsantal och helst fler. Kampanjen är utformad som en tävling där 
     föreningar som värvar flest nya medlemmar kan vinna pris.
     
5.  Barbro Wihlborg Hägg informerade om Seniorbladet nr.8. Även här en artikel om att 
     många medlemmar lämnade SPF under pandemin.

6.  Barbro Wihlborg Hägg informerade om kommande studiebesök hos AMB den 10:de 
     november. Efter att en anmälningslista gått runt var 29 anmälda. Resan ligger ute på 
     hemsidan. Sista anmälningsdag 4/11.

7.  Några punkter ur vårens/sommarens program presenterades. Programmet är inte helt 
     färdigplanerat ännu men målet är att ha det klart före årsskiftet.

8.  Synskadades Riksförbund gör reklam för sin förening. Är Du synskadad eller har Du 
     någon synskadad i bekantskapskretsen? Där kan Du/Ni få råd och hjälp.

9.  Den 12 november kl. 16:00 anordnas konsert i Södra Sandsjö kyrka med Ingmar 
     Nordström m.fl.

10.  Julkalas anordnas i Holken 3/12 och den 23/10 har man matmarknad.

11.  Den 4/11 blir det Fyrklöverfest i Väckelsång. Annons kommer i Smp 22/10.

12.  Revyn Topp Gun gör reklam för sin revyserie som spelas 6/1 – 28/1 i Älmhults   
       Kommun. Arkiveras.

13.  Inga övriga frågor anmäldes.

Forts…



Protokoll från medlemsmöte 2022.10.22

Efter mötet samlades alla för ett studiebesök hos Tobias Holmqvist i Skarmansmåla. Tobias 
med familj driver ett jordbruk med ca, 100 kor som med tiden skall bli 180.
Tobias berättade om den stora satsning de håller på att genomföra för att minska 
energikostnaderna. Flera tak på gården har försetts med solpaneler och en biogasanläggning 
där man utvinner biogas ur kogödseln är nyligen kommen i drift och tillsammans skall dessa 
anläggningar förse gårdens hela elbehov och därtill få ca. 10 000 kWh över till försäljning.

Protokollet fört av: Justerat:
Kenneth Knutsson Barbro Wihlborg Hägg
Sekreterare Ordförande


